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FSA2026 展望
FSA2026 EXPECT

展会规模
Exhibition Scale

20,000m2

预计展商数量
Estimated Exhibitors

350+

预计观众数量
Estimated Visitors

15,000+

亚洲过滤与分离工业展览会（FSA）由中国技术市场协会过滤与分离技术专业委员会（CFS），上海希达科技有限公司（CNTA），Informa 
Markets共同主办，是专注于过滤与分离领域的专业展览会。
作为亚洲地区兼具重要性以及影响力的展览会，FSA每两年举办一次，是一个兼技术交流与贸易往来于一体的平台。展品范围覆盖过
滤行业全产业价值链，包括过滤材料、过滤材料生产设备及辅助设备、化学制剂、过滤器、过滤器生产线、测试与分析等。展会同期举办
过滤与分离工业研讨会、过滤与分离技术推介会等活动，行业专家云集，共同探讨最新的行业技术与资讯。
第十一届亚洲过滤与分离工业展览会（FSA2026）将于2026年11月18-20日在上海世博展览馆隆重举办。展会规模进一步扩大，将为亚
洲乃至全球的过滤行业发展提供更大的助力。

Filtration & Separation Asia (FSA), which is hosted by China Filtration & Separation Society (CFS), CNTA Science & 

Technology Co., Ltd. (CNTA) and lnforma Markets, is a leading professional exhibition in filtration and separation area.

As a famous and important exhibition in Asia area, this every-2-year event aims to provide a trade and technical commu-

nication platform between exhibitors and visitors. The exhibit category covers Filter Media, Filter Media Production 

Equipment and Accessories, Chemicals, Filters, Filters Production Lines, Testing & Analysis Equipment, etc. Concurrent 

events include Filtration and Separation Industry Seminar, Exhibitor Technical Presentation. World famous industry 

expects will gather here to share the latest industry technology and market trends.

The 11th Filtration & Separation Asia will be held on Nov. 18th-20th,2026 at Shanghai World Expo Exhibition and Conven-

tion Center (SNIEC), Shanghai, China. The up-to-edge filtration technologies, technical solutions and know-hows will be 

found and discussed, and FSA will constantly assist the development of the global filtration industry.



FSA2024回顾
FSA2024 REVIEW

展商分析
EXHIBITOR SUMMARY

观众分析
VISITOR SUMMARY

24 家海外展商
overseas exhibitors 

9 个国家及地区
countries and regions

来自
From

201 家中国展商
Chinese exhibitors

225 家展商
Exhibitors

展商对本届展会表示满意
exhibitors were satisfied with the exhibition

展商表示可能继续参加下一届展览会
exhibitors would like to attend FSA2026

94.52% 95.89%

11,818
8.2%

观众数量
Visitors

较上届增长
The number of visitors increased 31.3% 
compared with previous exhibition

96.88% 观众对本届展会表示满意
96.88% of the visitors of 

FSA2024 are satisfied with their 
experience.

95.71% 观众表示将会继续参加下
一届展会

95.71% of the visitors are likely to 
attend FSA in the future.

93.36% 观众愿意把FSA推荐给朋
友和同事

93.36% of the visitors are likely to 
recommend FSA to their friend or 

colleague.

96.88% 95.71% 93.36% 

国内观众
Chinese Visitors

93.97%
海外观众（来自近40个国家和地区）
Overseas Visitors (From nearly 
40 countries and regions)

6.03%



谁来参展
WHO EXHIBIT

FSA部分展商（按字母顺序排列）
PARTS OF FSA EXHIBITORS (Sorting in alphabetical order)



谁来参观
WHO VISIT

观众所在行业划分
INDUSTRY BREAKDOWN OF VISITORS

观众职能划分
JOB FUNCTION BREAKDOWN OF VISITORS

观众采购影响力
VISITOR'S LEVEL OF INFLUENCE ON PURCHASING



FSA2026 同期活动
FSA2026 CONCURRENT EVENTS

   FSA2026过滤与分离技术推介会

   FSA2026 Filtration & Separation Technical Presentation

FSA2026同期举行FSA2026过滤与分离技术推介会，本届技术推介会将重点针对过滤与分离行业热门话题，邀请优质企业代表现场分

享新技术、新材料、新趋势，与现场观众进行深度交流，共同探讨创新过滤与分离技术解决方案，助力行业升级。

FSA2026 Filtration and Separation Technical Presentation will be held concurrently with FSA2026. FSA2026 Filtration 

and Separation Technical Presentation will focus on the hot topics in the filtration and separation industry, inviting 

high-quality enterprise representatives to share new technologies, new materials and new trends on site, and have 

in-depth exchanges with attendees to discuss the innovative filtration and separation technology solutions.

主办方 Organizers:



CNTA SCIENCE & 
TECHNOLOGY CO., LTD.


